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ZAPISNIK 
skupnega sestanka Odbora za javne finance, Odbora za gospodarske dejavnosti in 
infrastrukturo, Odbora za negospodarske dejavnosti in Odbora za okolje in prostor, 
ki se je sestal v sredo, 17. 02. 2021 ob 16.00 uri v dvorani večnamenskega centra vaško – 
kulturne dvorane Dornava. 
 
Prisotni: Rok Strižič, Srečko Kondrič, Marjan Hrga, Stanislav Ciglar, Matej Zorko, Tonček 
Cenar, Marko Mernik, Dominik Kukovec, Jože Brumen, Klavdija Šuen in Danijel Rus. 
Prisotni še.: g. Klemen Strmšnik – predstavnik podjetja ZaVita d.o.o., g. Gregor Uhan – 
predstavnik podjetja Javne službe Ptuj d.o.o. 
Ostali prisotni: župan Janko Merc, direktorica Nada Kolednik, mag. upr. ved, tajnica Brigita 
Vidovič 
 
DNEVNI RED: 
1. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo za območje Občine Dornava – drugo branje.  
2. Letni program ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami v Občini Dornava 
3. Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 
Občini Dornava – skrajšani postopek  
4. Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na območju Občine 
Dornava  
5. Imenovanje predstavnika občine v Svet Območne izpostave Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti Ptuj. 
6. Seznanitev z aktivnostmi v zvezi z zgradbo OŠ Polenšak. 
7. Razno 
 
Župan Janko Merc je prisotne opozoril, da imajo pravilno nameščene maske in da 
upoštevajo navodila NIJZ. 
 
Potrditev dnevnega reda 
Z dnevnim redom so bili člani predhodno seznanjeni z vabilom na sestanek. Na dnevni red 
ni bilo pripomb. 
 
Ad/1 – Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo za območje Občine Dornava – drugo branje.  
S predlogom Soglasja so bili svetniki seznanjeni v poslanem gradivu. Prav tako se je o 
odloku razpravljalo že na skupnem sestanku 9. 12. 2020, kjer so se uskladile dopolnitve in 
na 14. redni seji, ki je bila 14. 01. 2021, kjer je bilo prvo branje Odloka, na katerega ni bilo 
pripomb.  
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G. Klemen Strmšnik, predstavnik podjetja ZaVita d.o.o., je ponovno na kratko obrazložil 
Odlok.   
Župan Janko Merc je prisotne povabil k razpravi.  
Srečka Kondriča je zanimalo, kako je Občina Dornava razdeljena na območja, ali to pomeni 
gričevnat in ravninski del oz. kako je to mišljeno. 
Klemen Strmšnik je povedal, da takšne razdelitve po novem več ni ampak je določeno eno 
oskrbno območje, kamor spadajo vsa stavbna zemljišča. 
Župan Janko Merc se je g. Strmšniku zahvalil za razlago. 
 

Ad/2 – Letni program ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami v Občini Dornava  
Letni program je bil poslan svetnikom po e-mailu. G. Gregor Uhan, predstavnik podjetja 
Javne službe Ptuj d.o.o., je povedal, da se zaenkrat steklo še zbira na ekoloških otokih, 
bodo pa letos poskusno izbrali določeno območje, kjer bodo izvajali odvoz stekla od vrat 
do vrat. Na osnovi odziva bi se potem odločili za takšen način odvoza v letu 2022. 
Zaračunavanje odpadkov lastnikom vikendov se bo izvedlo šele v drugi polovici leta 2021, 
saj so se pojavili določeni problemi pri pridobivanju podatkov lastnikov. 
Frekvenca zbiranja odpadkov je določena in je označena na računu, ki ga prejmejo občani. 
V zbirnem centru pa je možno brezplačno pripeljati do 0,5 m3 zelenega odpada. Spremil 
se je tudi delovni čas zbirnega centra in sicer je zimski delovni čas od 8.00 do 16.00 ure, 
poletni delovni čas od 8.00 do 18.00 ure ter v soboto od 8.00 do 14.00 ure. 
 
Dominik Kukovec je vprašal, kako je s čiščenjem posod za biološke odpadke in g. Uhan je 
povedal, da se čiščenje posod izvaja brezplačno enkrat na leto. V kolikor bi želeli to 
storitev večkrat, bi se zvišali stroški odvoza. Potreben je, namreč, najem vozila, ki opravlja 
čiščenje, zato bodo preračunali in javili, koliko bi znašal ta dodatni strošek. 
 
Danijela Rusa je zanimalo, kolikokrat na leto se odvažajo kosovni odpadki in g. Uhan mu 
je povedal, da se to brezplačno izvaja enkrat letno od vrat do vrat, datum odvoza pa je 
označen na računu. 
 
Srečko Kondrič je vprašal, ali bi lahko ostali ekološki otoki za zbiranje stekla in bi dodali 
dodatni zabojniki ali pa bi se le – to odvažalo 2 krat mesečno in ali bi bilo možno urediti  1 
m3 brezplačnega odvoza zelenega odpada. G. Uhan je rekel, je frekvenca odvoza 
določena v Pravilniku, bo pa glede dodatnih zabojnikov preveril, glede zelenega odpada 
pa to ni možno, saj imajo vse občine enako in tudi v Občini Dornava je bil sprejet takšen 
pravilnik, ki se ga je potrebno držati. 
Srečka Kondriča je še zanimalo, kako je s prihodnostjo Cera Gajke in g. Uhan je povedal, 
da bi naj zaenkrat vse ostalo enako, glede sežigalnice se še ne ve, samo odlagalno polje 
pa bi se naj zaprlo v roku 2 let in bi se saniralo. 
Župan Janko Merc se je g. Uhanu zahvalil za izčrpno predstavitev. 
 
Ad/3 – Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine 
v Občini Dornava – skrajšani postopek  
Odlok je bil poslan svetnikom po e-mailu. 
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Župan Janko Merc je povedal, da je bil Odlok poslan svetnikom po e-mailu in je prisotne 
povabil k razpravi. 
Predsednik odbora za okolje in prostor Rok Strižič je pojasnil, da je pregledal odloke 
ostalih občin in, načeloma, se z odlokom strinjajo, želeli pa bi določene popravke in sicer: 
- v 2. členu odloka je določeno, da se kot mlada družina šteje družina z vsaj enim otrokom, 
v kateri nobeden od staršev ni star več kot 35 let. Pri tem bi želeli dopolniti, da se kot 
mlada družina šteje družina z otrokom do 2 let ne glede na starost staršev, če gre za 
prvega otroka. 
- pri 4. členu bi želeli spremembo, da znaša višina subvencije za mlade 40%, vendar ne 
več kot 2.000,00 EUR ter za mlade družine 50%, vendar ne več kot 3.500,00 EUR. Glede 
na to, da so v proračunu namenjena sredstva v višini 12.000,00 EUR, bi subvencija v višini 
do 3.000,00 EUR pomenila, da jo lahko dobi največ 3 družine. 
- pri 9. členu je določeno, da mora vlagatelj odobreno subvencijo vrniti z zakonsko 
določenimi zamudnimi obrestmi v kolikor v štirih letih od dodeljene subvencije proda 
zemljiško parcelo ali objekt, za katerega je bila subvencija podeljena. Predlog je, da se ta 
rok spremeni na 10 let. 
 
Direktorica Nada Kolednik je potrdila, da se bo odlok ustrezno popravil. 
 
Ad/4 – Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na območju 
Občine Dornava  
Pravilnik so svetniki prejeli v gradivu po e-mailu. 
Župan je odprl razpravo. 
Župan je povedal, da je v proračunu je za sofinanciranje malih čistilnih naprav namenjenih 
12.000,00 EUR. Cena posamezne čistilne naprave se giblje od 2.400,00 do 3.000,00 EUR 
in Občina bi sofinancirala v višini do 50% oz. največ 1.400,00 EUR na stanovanjski objekt 
ter za povezovanje več stanovanjskih stavb v eno čistilno napravo 1.700,00 EUR, vendar 
največ do 70% upravičenih stroškov. DDV je neupravičen strošek. Pripraviti je potrebno 
razpis, na osnovi katerega se bodo sredstva razdelila do porabe razpisanih sredstev oz. 
najkasneje do 30.10.v tekočem letu.   
Ob vložitvi vloge za sofinanciranje morajo vlagatelji že imeti vgrajeno in delujočo čistilno 
napravo, vlogo pa morajo vložiti v treh letih od vgraditve.  
 
Ad/5 – Imenovanje predstavnika občine v Svet Območne izpostave Javnega sklada 
RS za kulturne dejavnosti Ptuj. 
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti Ptuj je poslal e-pošti pozval Občino Dornava k 
imenovanju novega člana.  
Dosedanji predstavnik Dominik Kukovec, je predstavil delo Javnega sklad, ki zajema razne 
kulturne prireditve od petja, godcev, folklore, branja dramatike in poezije, podelitve 
določenih nagrad,…Izpostava Ptuj spada med večje izpostave, saj združuje 16 občin. Kot 
predstavnico Občine Dornava je predlagal ga. Martino Horvat, kar so svetniki soglasno 
potrdili. 
 
Ad/6 – Seznanitev z aktivnostmi v zvezi z zgradbo OŠ Polenšak. 
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Direktorica Nada Kolednik je svetnike seznanila, da Občina ne more dati v oddajo oz. 
prodajo zgradbe neposredno nepremičninski agenciji. Agencija lahko opravi le vmesni 
marketinški del. Potrebna je javna dražba ali javno zbiranje ponudb. Seveda pa je najprej 
potrebno opraviti cenitev in pridobili smo že dve ponudbi. Cena storitve znaša med 550,00 
in 750,00 EUR.  
 
Svetniki so se strinjali, da občinska uprava čimprej prične z aktivnostmi za oddajo šole na 
Polenšaku. 
 

Ad/7 – Razno 
 
Župan je povedal, da je prejel več telefonskih klicev s vprašanji glede Javnega razpisa za 
sofinanciranje investicij v vrtcih in osnovnem šolstvu v obdobju 2021 – 2024. Občina 
Dornava se na razpis ne more prijaviti, saj nima veljavnega gradbenega dovoljenja in v 
razpisnem času, ki traja 3 tedne, ga je tudi nemogoče pridobiti. V letu 2009 so bili sicer 
narejeni vsi projekti skupaj z gradbenim dovoljenjem, ki se je tudi enkrat podaljšalo in 
veljalo samo do leta 2014. Pripravlja pa se projekt energetske sanacije šole, za kar pa je 
potrebno energetsko poročilo. 
 
Marko Mernik je povedal, da so se na skupnem sestanku Zveze gasilskih društev 
dogovorili, da se iz postavke za vzdrževanje gasilskih domov, vsakemu društvu nameni 
2.500,00 EUR oz. da se razpis naredi na tak način, da bodo vsi prejeli enako. 
 
Župan se s tem ni strinjal, saj nimajo vsa društva enakih stroškov vzdrževanja. Objavljen 
bo razpis, na osnovi katerega bo komisija razdelila sredstva. 
 
Jože Brumen je predlagal, da člani društev sami opravijo določena dela in tako 
pripomorejo k nižjim stroškom vzdrževanja domov, s čim se je župan strinjal. 
 
Danijel Rus je predlagal, da se očisti križ na pokopališču na Polenšaku in župan Janko 
Merc mu je odgovoril, da, dokler ni urejeno lastništvo, Občina ne more izvajati del. 
Danijel Rus je opozoril, da je pri šoli na Polenšaku večja luknja, ki je nevarna, saj se lahko 
kdo poškoduje, pade,… Župan Janko Merc mu je povedal, da bodo to pogledali. 
 
Župan se je prisotnim zahvalil za udeležbo in sestanek zaključil ob 18.10 uri. 
 
 
 
Zapisala         
Brigita Vidovič        Janko Merc, župan 


